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Bäste medlem. 

Det har väl knappast undgått dig att Arbetsgivare och Arbetstagare står väldigt långt 

ifrån varandra i årets lönerörelse. Förra avtalsrörelsen gjorde vi stora eftergifter då vi 

befann oss i en lågkonjunktur. Så är inte fallet nu och inte heller förra året 2010. 

2010 gick Scania med 9,1 miljarder i nettovinst. 4 av dessa gick tillbaka till ägarna i 

form av aktieutdelning. VD belönades med 25,2 miljoner. 5 personer i Executive 

board fick i snitt ut 8,1 miljon per person. Underliggande 22 direktörer fick i snitt ut 4.7 

miljon per person. Allt går att läsa i Scanias Årsrapport. Vad fick vi??? Smulor. 

Enligt de kvartalsrapporter som offentliggjorts tyder allt på att 2011 blir det 

framgångsrikaste året någonsin i Scanias historia. Detsamma gäller Volvo 

Lastvagnar och LKAB med flera inom Teknikarbetsgivarna. Att då komma med ett 

bud som vida understiger inflationen är en ren provokation. 

Tyvärr har vi bara ett vapen att ta till, KONFLIKT. Om vi säger nej till medlarnas bud 

är vi där vid månadsskiftet. 

Det är viktigt att vi då har en tät dialog med våra medlemmar och behöver därför era 

privata e-mail adresser då vi troligtvis kommer att nekas tillgång till Scanias. Skicka 

din mailadress till kristina.illerstrom@scania.com. 

 

Bästa hälsningar  

Håkan Thurfjell 

Ordförande. Unionen vid Scania i Södertälje. 
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